
Zpráva o činnosti dozorčí rady za rok 2023 

 

Dozorčí rada pracovala v uplynulém roce do října ve složení Jan Fiala, předseda a členové Mgr. 

Jan Dvořák a MUDr. Tomáš Freiberger.  

 

Po schválení valnou hromadou 30.3.2023 byla dozorčí rada seznámena s plánem činnosti na 

následující období a s určením výše a druhů členských příspěvků na další období jako dvěma 

hlavními usneseními valné hromady.  

 

V průběhu období byla dozorčí rada formou zápisů z jednotlivých jednání pravidelně písemně 

informována o činnosti výkonného výboru klubu. Členové dozorčí rady v průběhu uplynulého 

roku využívali svého práva a účastnili se jednání výkonného výboru klubu. Dozorčí rada 

v uplynulém roce nevyužila svého práva podat námitku proti rozhodnutí výkonného výboru, a 

rovněž nevyužila práva veta proti rozhodnutí výkonného výboru. 

 

Dozorčí rada věnovala v průběhu celého roku mj. trvalou pozornost hospodaření klubu. 

Dozorčí rada konstatuje, že hospodaření klubu probíhalo v roce 2023 v souladu s právními 

předpisy České republiky, Stanovami a vnitřními předpisy klubu a rozhodnutími výkonného 

výboru. Opakovaně však upozorňuje, že narozdíl od dřívějších let neproběhla (podle dozorčí 

radě dostupných informací) v letech 2021 až 2023 úplná inventarizace majetku klubu (avšak 

proběhla inventarizace podstatných složek majetku klubu a inventarizace závazků tak, aby bylo 

možno zpracovat účetní závěrku); je potřeba klást na pravidelnou úplnou inventarizaci důraz 

na každoroční bázi. 

 

V průběhu uplynulého roku nebyl dozorčí radě členy klubu předložen žádný námět ani stížnost. 

 

Podle článku 5 odstavce VIII Stanov dozorčí rada tímto vydává výrok o činnosti klubu za 

uplynulé období: „Dozorčí rada má za to, že činnost klubu proběhla v roce 2023 v souladu 

s usnesením valné hromady a klub plnil poslání – tj. uspokojování zájemců o sport 

prostřednictvím provozování atletiky.“ 

 

 

V Brně dne 3.dubna 2024 

 

      Jan Fiala     

   

 

 


